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Sent: Thur 9/24/2020 10:51:52 PM

Subject: Re: Antw: Toelichting beleid scholen

Received: Thur 9/24/2020 10:52:40 PM

To: 5.1.2e I 5.1.2e @rivm.nl]; 5. 5.1.2e || 5.1.2e @rivm.nl]

Bon tardi,

(of eigenlijk: goedemorgen, want jullie lezen dit neem ik aan vrijdagochtend).

Ik dacht ik stuur een update, dan zijn jullie maar vast op de hoogte in deze communicatieve chacos. €

Communicatie over scholen:

* Dat radio-interview met [JEEEEwat vanochtend net na ons gesprek zou zijn is inderdaad afgezegd, dat is denk ik

echt enorme winst, of eigenlijk andersom: het scheelt een hoop verlies.

+ Vanmiddag hebben we een overleg gehad over de communicatiestrategie, waarbij strategie een beetje een groot

woord is, maar in ieder geval is er wel hardop naar elkaar uitgesproken dat we allemaal dezelfde boodschap moeten

uitdragen en voor moeten bereiden. Daarbij waren aanwezig: Gezag, kabinetschef [JEEZ gedeputeerde EXE),
5.1.2e BEN er ook pas een paar dagen (vanuit Curacao gekomen) en is er voor

crisiscommunicatie COVID. lk schat haar wel goed in, dus ik probeer haar verder te betrekken. Zij heeft ook de

gedeputeerde ingemasseerd hoe ze het aan moet gaan pakken en dat klonk best wel veelbelovend.

+ Op dit moment is de test of het overleg heeft gewerkt: de ingelaste eilandraad. Daarin doet BFE het verhaal

over de scholen waar jullie ook naar gekeken hebben en doet [rg dus ook haar verhaal, zij gaat meer zitten op de

emotie van de ouders (vanuit haar eigen moederschap).
+ Die Q&A en goed voorbereid zijn op kritische vragen: dat is nog niet gelukt. De tijd was op. Daar zit dus ook het

grootste risico: dat de vragen verkeerd beantwoord worden, we horen het morgen wel.

* Morgen maakt de Gezaghebber een statement (video), ik probeer daar nog invloed op te hebben, maar op zich

doet hij het volgens mij ook niet per se verkeerd.

« Zaterdag zou dan weer een vragenuur volgen voor de pers. Dan moet dus echt die Q&A in grote lijnen af zijn, let's

hope for the best!

De middelbare school:

« er zijn nu 2 docenten positief getest, maar (tot nu toe) zijn die niet aan elkaar gelinkt: 1 is van het VMBO (die
hebben we vanmorgen besproken), de anders is van het Lyceo. Die laatste heeft maar heel kort besmettelijk

gewerkt (presymptomatisch), BCO loopt nog.
+ Het VMBO is dus niet voor het weekend gesloten. Ik heb die optie wel besproken met de directeur, ze gaven aan

de ene kant wel aan dat het rust zou brengen, aan de andere kant geven zij aan dat het alleen maar de algemene

boodschap ondermijnt en dat willen ze niet. Wat betreft infectieziektebestrijding was het toch al niet nodig, dus als

zij graag open blijven, dan leek me dat prima. Wel moeten ze bepaalde klassen naar huis sturen, maar dat komt

vanwege het lerarentekort (er zitten er 7 in quarantaine/isolatie).
+ Deze directeur heeft volgens mij wel een heel goede en gepassioneerde boodschap naar al zijn docenten, hij vatte

het naar mij als volgt samen: we hebben een belangrijke roeping in deze samenleving. Het is voor jongeren al een

moeilijke tijd (door COVID), dus het is extra belangrijk dat wij er voor ze zijn, dat we de kwetsbare jongeren in beeld

houden en ze dagbesteding geven. Als de kwaliteit van het onderwijs wat minder is, omdat we 1,5 meter afstand

moeten houden, dan is dat niet zo erg, want wat we ze dan wel leren, is dat ze zich aan de maatregelen moeten

houden en afstand moeten houden van volwassenen. Best mooi toch?

Dat is de stand van zaken wat betreft scholen.

Ik moet bekennen dat ik nog niet zo'n goed beeld heb van wat er verder is aan besmettingen (anders dan een aantal) en

wat er uit de BCO's komt. Alleen in grote lijnen, maar die weten jullie vast al wel.
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Het volgende 'probleem' dient zich maandag ook weer aan, namelijk wat gaan we doen met de maatregelen. Ik weet nog

niet precies waarom, maar ze hebben ze ingesteld voor 10 dagen (zal wel niet heel sterk onderbouwd zijn), dus hoe dan

ook moet er nieuw beleid volgen.

En dan nog iets: [EEIERYzou vanmiddag starten, maar omdatJE cen tijd had om eerst met haar kennis te maken en

EEE erop staat dat zij (gisteren ook mij) voorstelt aan het team, zit ze nog 'thuis' te wachten. Ik heb haar wel vast

via whatsapp aan [BES gekoppeld, maar dit schiet natuurlijk niet op.

We wachten morgenochtend maar even af, misschien komt het dan goed, maar het zou behoorlijk vervelend zijn als het

pas maandag wordt.

We appen nog wel.

Ayo!

prom: INSET SEEN 1

Sent: Thursday, September 24, 2020 3:34 PM

To: INE SEI c sors rego corr; IEEE] EEEe im. n>
Subject: Antw: Toelichting beleid scholen

Er zit wat herhaling in de tekst, maar hij is wel ok denk ik. De noodzakelijke argumenten zitten erin. Goed voorbereiden op

de kritische vragen.
Succes

Van: ESE Gbonaireg ov.com>

Datum: 24 september 2020 om 20:25:58 CEST

Aan:Cs Size<IIEED @rivin n>, <IEEDNi rivin nl>
Onderwerp: Toelichting beleid scholen

Ha,

Zie bijgevoegd. lk denk dat dit de afwegingen zijn geweest, maar ik was er niet bij...
Er is vanavond een ingelaste eilandraad waar veel vragen verwacht worden over de scholen (hoewel dat niet het onderwerp is),
vandaar dat er alvast een standaard-tekst wordt gemaakt [JES 2t dat vertellen (in Papiamentu), maar die is steeds van allerlei

andere dingen aan het doen, dus ik ben maar vast ergens begonnen (en wil niet wachten met naar jullie sturen tot iedereen er iets

van heeft gevonden, want dan is het bij jullie nacht waarschijnlijk)

Het gaat alleen om de inhoudelijke argumenten, dus je kunt er grof doorheen, tekstueel moeten ze hier maar verzinnen.

Masha danki!
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